
    

 
 

 

Aan het college van Burgemeester en Wethouders van de     

Gemeente Nijkerk         

 

Datum:  6 maart 2022 

Betreft:  Opvang vluchtelingen uit Oekraïne 

 

 

Geacht college, 

 

Met ongeloof en verbijstering volgen wij de uiterst gewelddadige invasie van Oekraïne. 

Noodgedwongen vluchten vele Oekraïners uit hun land. 

Er is in de Europese Unie een akkoord over de status van Oekraïners in de Europese Unie. 

Zij kunnen tot 3 jaar verblijven in de EU zonder dat zij asiel hoeven aan te vragen. 

Ze mogen zelf kiezen in welk land zij willen verblijven, ze mogen werken en hebben recht op sociale 

bijstand. Overheden zijn verantwoordelijk voor hun huisvesting. 

 

De VVD fractie is het van harte eens om vluchtelingen uit Oekraïne een veilige en beschermde plek te 

bieden. 

Onze fractie is ook al benaderd door inwoners van onze gemeente die onderdak of andere hulp 

willen aanbieden. 

 

De fractie van de VVD heeft de volgende vragen aan het college: 

 

1. 

Tot nu toe speelt de gemeente geen actieve rol in de coördinatie van de hulpverlening die vanuit 

particulier initiatief tot stand komt; daarvoor is Vluchtelingenwerk Nederland het aanspreekpunt. 

Ziet het college in de nabije toekomst wel een actieve coördinerende rol voor de hulpverlening aan 

gevluchte Oekraïners en zo ja welke? 

 

2. 

Wij hebben begrepen dat elke veiligheidsregio in Nederland met concrete plannen moet komen voor 

de opvang van 2000 Oekraïense vluchtelingen. 

a. Is het college actief betrokken bij de plannen daarvoor vanuit de Veiligheids- en Gezondheidsregio 

Gelderland Midden? 

b. Zo nee, waarom niet; zo ja, wat is dan de concrete inzet vanuit de gemeente Nijkerk? 

c. Wanneer komt er duidelijkheid of en zo ja in welke mate en op welke wijze de gemeente Nijkerk 

gaat bijdragen aan de regionale opgave? 



 

3.  

De huisvestingstaak voor de vluchtelingen is belegd bij de overheid.   

Is het de bedoeling om particuliere initiatieven voor het verlenen van onderdak te integreren met de 

huisvestingsopgave vanuit de veiligheidsregio of blijft dat een afzonderlijk traject? 

 

Namens de fractie van de VVD 

 

Boudewijn van der Woerd 

 

 

 

 


